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ELMAS’TAN 
HAKTANKAÇMAZ’A 

ZİYARET
İstanbul Havalimanı Mülki İdare Amiri Doç 

Dr. M. İlker Haktankaçmaz’ı ziyaret eden Ceb-
rail Elmas, GAP Haber Gazetesi’ni ve İstanbool 
Today Dergisi’ni takdim etti. Cebrail Elmas ve 
Vali Haktankaçmaz’ın Havalimanındaki maka-
mında Şanlıurfa ile ilgili görüş alışverişinde bu-
lundular. Elmas, İstanbul Havalimanı’na atan-
dığı günden bu yana gayet başarılı çalışmalarda 
bulunan Haktankaçmaz’ı tebrik ederek başarıla-
rının devamını diledi. 

CUMHURBAŞKANI ERDOĞAN SEVGİSİ 
YAĞMUR, SOĞUK DİNLEMEDİ
Türkiye Yüzyılı’nın 
mimarı, AK Parti 
Genel Başkanı ve 
Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip 
Erdoğan, 
peygamberler 
şehri Şanlıurfa’da 
yağmur ve soğuk 
havaya aldırış 
etmeden ısrarla 
alanda bekleyen ve 
alanı terk etmeyen 
coşkulu kalabalık 
tarafından 
karşılandı. 
 SAYFA 5’TE

HAZİNE VE MALİYE 
BAKANI ŞİMŞEK’TEN 
BAŞKAN BEYAZGÜL’E 
ZİYARET  SAYFA 5’TE

BAŞKAN BEYAZGÜL, 
‘’31 MART AKŞAMI 

ŞANLIURFA’NIN 
BAYRAMI OLACAK’’ 

SAYFA 7’DE

ŞANLIURFA SÜPER 
KUPA’YA HAZIRLANIYOR

Vali Hasan Şıldak Başkanlığında Süper 
Kupa Final Maçı hazırlıkları kapsamında İl 
Spor Güvenlik Kurulu Toplantısı gerçekleş-
tirildi.7 Nisan tarihinde Galatasaray ile Fe-
nerbahçe arasında oynanacak Turkcell Süper 
Kupa Finali için Şanlıurfa’da hazırlıklar de-
vam ediyor.  SAYFA 10’DA

Dünyanın En 
Kapsamlı Savaş 

Suçları Araştırma 
Mahkemeleri 

Türkiye’de Kuruluyor

SAYFA 15’TE

Güneydoğu Medikalciler Derneği 
Başkanı Ahmet Bulut: “Sektörel 

temsiliyet konusunda 
Şanlıurfa’yı bölgenin merkezi 

haline getireceğiz”

BAŞKAN CANPOLAT: 
ŞANLIURFA HALKI HER 

ZAMAN CUMHURBAŞKANI 
ERDOĞAN’IN YANINDA

SAYFA 4’TE

Astor Filosu Maraton 
ile büyüyor!

Türkiye’nin global üreticilerinden, Temsa 
yurt içindeki araç parkını genişletmeyi sürdürü-
yor. Ülkemizin önde gelen şehirler arası otobüs 
firmalarından Astor Turizm, filosunu Maraton 
ile büyütmeyi tercih etti.   SAYFA 4’TE

Harran Üniversitesi’nde 
Kadınlar Gününe Özel Bir 
Dizi Etkinlik Düzenlendi

Harran Üniversitesi Kadın Sorunları Uygu-
lama ve Araştırma Merkezi ile Fen Edebiyat 
Fakültesi Dekanlığı tarafından 8 Mart Dünya 
Kadınlar Günü programı kapsamında bir dizi 
etkinlik gerçekleştirildi.  SAYFA 12’DESAYFA 13’TE



 02 www.gaphaberi.com01 - 15 MART 2024 

cebrailelmas63@gmail.com

Cebrail
ELMAS

BAŞYAZI

Önümüzdeki Pazar günü kılacağı-
mız ilk teravih namazıyla on bir ayın 
sultanı Ramazan’a kavuşacağız. Aynı 
gece sahura kalkarak oruca niyet ede-
ceğiz. Bizleri bu mübarek aya ulaştı-
ran Yüce Rabbimize sonsuz hamdü 
senalar olsun. Ramazan’ın kıymetini 
bizlere öğreten Peygamber Efendi-
miz Hz. Muhammed Mustafa’ya salat 
ve selam olsun. Ramazan-ı şerifimiz 
şimdiden mübarek olsun. Rama-
zan, Kur’an ayıdır. Yüce kitabımız 
Kur’an-ı Kerim, Peygamber Efen-
dimiz (s.a.s)’e bu ayda indirilmeye 
başlanmıştır. Zaman, mekân ve insan, 
vahyin nuruyla Ramazan’da aydın-
lanmıştır. Rabbimiz, Bakara suresinde 
şöyle buyurmaktadır: “Ramazan, in-
sanlar için bir hidayet rehberi, doğ-
ru yolun, hak ile batılı birbirinden 
ayırmanın apaçık delilleri olarak 
Kur’an’ın indirildiği aydır.” Ra-

mazan, bizi, Kur’an’ı okumaya, anla-
maya ve yaşamaya davet etmektedir. 
Peki, bizler, Kur’an’ın ahlakıyla ah-
laklanabiliyor muyuz? Onun rehber-
liğinde örnek bir insan ve Müslüman 
olabiliyor muyuz?  

Ramazan, oruç ayıdır. Oruç, bede-
nimize sıhhat, gönlümüze huzur veren 
eşsiz bir ibadettir. Günahlara ve kötü-
lüklere karşı bir kalkandır.  Peygam-
ber Efendimiz (s.a.s) bir hadislerinde 
şöyle buyurmaktadır: “Sizden biriniz 
oruçluyken kötü söz söylemesin, 
kavga etmesin. Ona birisi sataşır 
veya kötü söz söylerse, ‘ben oruç-
luyum’ desin.” Ramazan, bizi, tüm 
azalarımızla oruç tutmaya, her türlü 
kötülük ve günahtan arınmaya çağır-

maktadır.
Peki, bizler, kavgadan, kin ve nef-

retten, kul ve kamu hakkı yemekten, 
Müslümana yakışmayan bütün olum-
suzluklardan uzak durmaya hazır mı-
yız?  

Ramazan, yardımlaşma ve daya-
nışmanın zirve yaptığı aydır. Zekât, 
sadaka ve her türlü infakla geçici 
dünya nimetini ebedi ahiret kazancına 
dönüştürdüğümüz kutlu bir zamandır. 
Yüce Rabbimiz, َءٍيْشَ نْمِ مْتُقْفَنْاَ امَٓو 
 Allah yolunda her ne“  هُۚفُلِخْيُ وَهُفَ
harcarsanız Allah onun yerine ye-
nisini verir.” buyurmaktadır. Rama-
zan, bizi, paylaşmaya, kimsesizlerin 
kimsesi olmaya, yetim ve öksüzlerin 
yüzünü güldürmeye davet etmektedir. 

Peki, bizler, iftar ve sahur sofraları-
mızı komşularımızla, ihtiyaç sahiple-
riyle ve kimsesizlerle sevgi ve muhab-
bet vesilesi kılmaya, yardımlarımızla 
ihtiyaç sahiplerinin duasını almaya 
hazır mıyız?

Ramazan, kardeşliğimizin pekiş-

tiği, birlik ve beraberliğimizin daha 
da kuvvetlendiği bir aydır. Lakin ne 
acıdır ki, Ramazan-ı şerifin heyeca-
nını hissettiğimiz şu günlerde Kudüs 
hâlâ mahzun, Gazze yine kan ağlıyor, 
Doğu Türkistan’da zulüm devam edi-
yor. Dünya üzerinde nice Müslüman, 
sahurun huzurundan, iftarın sevincin-
den mahrum. Rahmet ayı Ramazan, 
bizi, zulüm altındaki kardeşlerimize el 
uzatmaya, maddi ve manevi bütün im-
kânlarımızı onlar için seferber etmeye 
çağırıyor. Peki, bizler, elimizden gel-
diğince mazlumun yanında, zalimin 
karşısında daha güçlü durmaya hazır 
mıyız?Ramazan, hanelerimizi bere-
ketlendiren, camilerimizi şenlendiren, 
gönüllerimizi huzura erdiren bir aydır. 
Ramazan, her yıl, Rabbimize iyi bir 
kul, Peygamber Efendimiz (s.a.s)’e 
layık bir ümmet, insanlığa faydalı bir 
kişi olmanın yollarını öğretmek için 
gelir. Oruçla takvaya ulaştırmaya, töv-
be ile günahlarımızdan arındırmaya 
gelir. Dargınlık ve kırgınlıkları son-

landırmaya, aramızda muhabbet köp-
rüleri kurmaya gelir. Ramazan, anne 
ve babamızın, eş ve çocuklarımızın, 
akraba ve komşularımızın gönülleri-
ni yapıp dualarını almamız için gelir. 
Teravih namazlarımızı ailelerimizle 
birlikte camide kılmamız, okunan 
mukabelelere iştirak etmemiz, çocuk-
larımıza ibadet alışkanlığı kazandır-
mamız için gelir. Öyleyse gönülleri-
mizi, evlerimizi, mahallelerimizi ve 
şehirlerimizi bu kutlu misafire hazır 
hale getirelim. Getirelim ki Ramazan 
bizden hoşnut olsun. Rabbimizin rıza-
sını kazanmamıza, günahlardan arın-
mamıza vesile olsun.

“Allah, Ramazan ayında oruç 
tutmayı size farz kıldı. Ramazan 
gecelerini namazla geçirmek de 
benim sünnetimdir. Kim inanarak 
ve sevabını yalnızca Allah’tan uma-
rak Ramazan ayında oruç tutup, 
geceleri de teravih namazı kılarsa, 
annesinden doğduğu günkü gibi 
günahlarından arınmış olur.”     

Hoşgeldin
Şeh-ri Ramazan

31 Mart 2024 tarihinde yapılacak Yerel Se-
çimler’de Küçükçekmece AK Parti Belediye 
Başkan Adayı olan Aziz Yeniay, çalışmala-
rında şehirlerin STK’ları ile buluşmaya devam 
ediyor. Yeniay, Şanlıurfalılar ile Küçükçek-

mece Öğretmen Evi’nde kahvaltılı buluşmada 
projelerini anlatarak destek istedi. Toplantıya; 
Şanlıurfa STK, dernek başkanları, yönetim 
kurulu üyeleri, sıra gecesi oda başkanları ve iş 
insanları katıldı. 2 dönem Küçükçekmece’de 

belediye başkanlığı yapan Aziz Yeniay, İstan-
bul Büyükşehir İmar Komisyon Başkanlığı da 
yapmıştı. Aziz Yeniay Yüksek İnşaat Mühen-
disi ve Malatyalı. GAP Haber Gazetesi olarak 
Aziz Yeniay’a çalışmalarında başarılar dileriz.

AZİZ YENİAY ŞANLIURFALILAR İLE BULUŞTU

HABER: CEBRAİL ELMAS
İstanbul Muhabir Gaziler Derneği’nde 

yapılan Genel kurul toplantısında, yönetim 
kurulu başkanlığa tekrar  oy birliğiyle Albay 
Ahmet Kendigel seçildi. Güven tazeleyen 
başkan Kendigel, divan başkanı ve üyele-
rine teşekkür konuşması yaptı. Toplantıda 
divan başkanlığı görevini Şanlıurfalı Kıbrıs 
Gazisi Ali Uluoğlu yaptı. Ali Uluoğlu üst 

genel kurul delegesi olarak görevlendirildi. 
Genel kurula katılan Gazi Fikri Demirbaş 
yaptığı eserlerden hattat duasını Ali Uluoğ-
lu’na takdim etti. Ali Uluoğlu’da teşekkür 
etti. Hatıra fotoğrafı çekilerek toplantı sona 
erdi. Gap Haber Gazetesi olarak, İstanbul 
Muhabir Gaziler Derneği Başkanı Albay 
Ahmet Kendigel ve yönetimine hayırlı ol-
masını diler.

ALBAY AHMET KENDİGEL 
GÜVEN TAZELEDİ

GAP Haber Gazetesi İmtiyaz Sahibi Cebrail Elmas, 
İstanbul Vali Yardımcısı Hasan Hüseyin Can’ı ziyaret 
etti. Vali Can’ın Cağaloğlu’ndaki makamında yapılan 
görüşmede Şanlıurfa ile ilgili görüş alışverişi yapıldı. Gö-
rüşmede, ortak dostları olan 3 dönem Tekirdağ Milletve-
killiği ve Şanlıurfa Valiliği yapan Vali Ziyaeddin Akbulut 
ile Şanlıurfa’da başarılı çalışmalarda bulunan Vali Hasan 
Duruer de anıldı. Elmas, Vali Yardımcısı Hasan Hüseyin 
Can’a teşekkür ederek, çalışmalarında başarılar diledi.

HASAN HÜSEYİN 
CAN’A ZİYARET

Şanlıurfalı futbolcu Recep Cavcı İstanbul’a gelerek dostla-
rını ziyaret etti. Başarılı ve efendiliği ile tanınan, sevilen futbol-
cu (Küçük Recep) futbol camiasında gönüllere taht kurmuştu. 
Şanlıurfaspor’da yetişen Gaziantepspor, Adanademirspor, Sö-
kespor ve Kayserispor’da futbol oynayan tek Urfalı futbolcu 
olan Recep Cavcı, son olarak Kayserispor’da jübilesini yapa-
rak futbola veda etmişti. Aydın- Nazilli’de ikamet eden Cav-
cı fırsat buldukça İstanbul ve Şanlıurfa’ya giderek dostlarını 
ziyaret edip anılarını tazeliyor. Recep Cavcı, İstanbul’da GAP 
Haber Gazetesi İmtiyaz Sahibi Cebrail Elmas ile buluşarak, 
ortak dostlarına ziyarette bulundular. Şirinevler’deki Dürüm-
cü Yaşar Usta’ya da ziyarette bulundular ve futbol konuştular. 
Cavcı, “Eski futbol ile şimdiki futbol arasında çok fark var” 
dedi. Cavcı, GAP Haber Gazetesi’ne yazdığı makalelerle fut-
bol görüşlerini okuyucularına aktarmakta. 

Recep Cavcı, Yaşar 
Usta’yı ziyaret ettiŞanlıurfalı Çavuş Grup’un yönetim kurulu 

başkanı Hacı Ali Çavuş ve Termosan Çelik 
Yönetim Kurulu Başkanı Hacı Mahmut Yıl-
maz, umre ziyaretine yolcu edildi. Saygın ve 
işlerinde başarılı iki iş insanı yakınları, dostları 
tarafından kutsal topraklara uğurlandı. Bahçe-
şehir’deki Shell Petrol’de buluşarak samimi 
sohbetten sonra kurulan veda sofrasında bir-
likte yemekler yenildi. Buluşmaya; Dr. Aziz 
Ocakoğlu, müteahhit Vedat Oğur, İş insanları 
Mehmet Çavuş, Cihat Şansal, GAP Haber Ga-
zetesi İmtiyaz Sahibi Cebrail Elmas ve aile ya-
kınları katıldı. Hacı Ali Çavuş, Hacı Mahmut 
Yılmaz ile birlikte 5 kişilik bir grupla havaala-
nında vedalaşarak yolcu edildi.

ŞANLIURFALI ÇAVUŞ 
VE YILMAZ UMREYE 

UĞURLANDI

Şanlıurfa eşraflarından Kutluay Aile-
si’nden rahmetli Aziz Kutluay hocanın oğlu 
Emin Kutluay, Şirinevler’de hemşehrileri ile 
buluştu. Kutluay, Şanlıurfa’da rahmetli babası 
Aziz Kutluay gibi Tv’lerde sohbetler yaparak 
çalışmalarına devam ediyor. Emin Kutluay, 
İstanbul Şirinevler’deki Şanlıurfa Dernekler 
Federasyonu’nda hemşehrileriyle buluşarak 
dini sohbetlerde bulundu.

EMİN KUTLUAY ŞANLIURFALILAR İLE BULUŞTU
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Türkiye’nin global üreticilerinden, 
Temsa yurt içindeki araç parkını genişlet-
meyi sürdürüyor. Ülkemizin önde gelen şe-
hirler arası otobüs firmalarından Astor Tu-
rizm, filosunu Maraton ile büyütmeyi tercih 
etti. Bu doğrultuda yatırım adımlarını atan 
firma 7 adetlik 2024 model Temsa Maraton 
anlaşması gerçekleştirdi.

Bu anlaşma doğrultusunda Astor, 7 adet 
aracını gerçekleşen teslimat töreni ile filo-
suna kattı. Araçlar Astor Turizm Yönetim 
Kurulu Başkanı Adnan As ve Yönetim 
Kurulu Üyesi Mehmet Fatih As’a teslim 
edildi.

Teslimat töreninin ardından Mehmet 
Fatih As, ilerleyen süreçteki yatırımlarında 
sürpriz gelişmeler olabileceğinin sinyalleri-
ni vererek “yeniliğe devam” dedi.

Astor Filosu Maraton ile büyüyor!
MEHMET BADILLI 

İLE GÖNÜL TELİMİZİ 
TİTRETENLER

Haber: Reşat kuşçuoğlu
Urfamızın kıymetli bestekarı ve eşsiz ses 

sanatkarı Sn.İsmail Badıllının oğlu oda ba-
bası gibi güzel sesi olan Mehmet Badıllının 
sunucuğunu yapmış olduğu tv63 kanalında 
yine sazı ve güzel sesiyle duymadığımız 
türküleri Mehmet Badıllıyla beraber okuyan 
Sn.Müslüm Dişikırığa bizlere okudukları 
güzel türkülerden dolayı benimde 1960 yı-
lında yapmış olduğum 1978 yılında Ankara 
radyosunda 1982 yılında siyah beyaz tvda 
Güler ışıkla yapılan proğramda okumuş 
olduğum estir güzelim estir türküsünü çok 
güzel okuduğu için kendilerine teşekkür 

ederim yıl 1978 rahmetli Seyfettin Sucuyla 
İsmail Karahan istanbula otobüsle giderken 
benim adımı sunucu anons ediyor İsmail 
uyurken rahmetli Seyfettin kendisini uya-
rıp bak arkadaşımı Reşat radyoda söylüyor 
ne güzel bir türkü bunu rahmetli Seyfettin 
bana anlatmıştı şimdi ben yaşlandım bari 
bu gençlerimizin kıymetlerini bilelim eski-
lerden kalan büyük ses İsmail Badıllıyada 
uzun ömürler dilerken onuda yanık sesini 
dinlemek isteriz Müslüm Dişikırık ve Meh-
met Badıllıya böyle güzel proğram yaptıkla-
rı için birkez daha teşekkür eder  başarıları-
nın devamını temenni ederim.

Haliliye Belediye Başkanı Meh-
met Canpolat, 31 Mart Mahalli İda-
reler seçim çalışmaları kapsamında 
Ulubatlı Mahallesinde düzenlenen 
programda, “her zaman için Halili-
ye halkı, Şanlıurfa halkı bizim Sayın 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan’ın, AK Parti yanında dur-
dular. Dün, bugün inşallah yarın da 
bundan hiç şüphemiz yok” ifadelerini 
kullandı.

Başkan Mehmet Canpolat, AK 
Parti Haliliye İlçe Başkanı Mustafa 
Bağmancı ile birlikte Ulubatlı Ma-
hallesinde Ebul Vefa Derneği tarafın-
dan organize edilen programa katıldı. 
Mahalle sakinleriyle buluşmasında 
Başkan Canpolat, vatandaşlarla soh-
bet edip, fotoğraf çektirdi. Ebul Vefa 
Derneği Başkanı Abdülkadir Poy-
raz’ın da katıldığı programda konuşan 
Başkan Canpolat, Şanlıurfa halkının 

her zaman Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan’ın ve AK Partinin 
yanında durduğunun altını çizerek, 
“Allah’a hamdolsun ne kadar hamd 
etsek azdır. Neden, çünkü her zaman 
için Haliliye halkı, Şanlıurfa halkı bi-
zim Sayın Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan’ın, AK Parti yanında 
durdular. Dün, bugün inşallah yarın 
da bundan hiç şüphemiz yok. Bizler 
ak hizmetkârlar olarak sizlerin hiz-
metkârları olarak AK Parti eşittir hiz-
met demek, hizmet denilince beledi-
yecilikte Türkiye’de, dünyada bu işin 
lideri,  sembolü Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan geliyor. Bizler 
de onun buradaki, Urfa’daki neferleri 
olarak sizlerin emrinde ve hizmetinde 
çalışma gayreti içerisindeyiz. Ama 
biz gücümüzü sizden alıyoruz, siz 
değerli halktan alıyoruz. Ne diyoruz 
işimiz hizmet ama gücümüz de millet. 

Millet deyince milletin kurduğu bir 
parti var oda AK Parti, milletin par-
tisi yine milletin lideri ümmetin lideri 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan. Bir beş yıllık süreç çerçe-
vesi içerisinde sizlerin hizmetinde 
olduk. Haliliye 32 merkez mahallesi, 
138 kırsal mahallesi başta Büyükşehir 
Belediye Başkanımız Zeynel Abidin 
Beyazgül olmak üzere bizlerde Hali-
liye Belediyesi olarak sizlere hizmet 
etmenin gayreti içersinde olduk. İyi 
gününüzde, kötü gününüzde her za-
man emrinizde ve yanınızda olduk. 
Bize düşen bu, ama hizmet noktasın-
da da Allah’a hamdolsun her mahalle-
mizde gerek asfaltııyla gerek parkesi 
ile gerek kaldırımıyla,  temizliğiyle ve 
bilimum birçok kültür merkezi olsun 

sanat merkezleri olsun ve belediyenin 
birçok tesisleri birlikte yanınızda ve 
hizmetinizde olduk ve olmaya devam 
edeceğiz. 31 Mart günü içinde önce 
Allah’a sonra sizlere güveniyor ve 
inanıyoruz. İnşallah 31 Mart günü hep 
birlikte böyle evlere sığmayan coşku-
lu bir kalabalık ver 31 Mart günü hem 
Ak Parti ye hem biz adaylara sahip 
çıkacağınıza inancımız tamdır, buna 
inanıyor buna güveniyoruz çok çok 
teşekkür ediyorum sağ olun varolun” 
ifadelerini kullandı.

İlçe Başkanı Mustafa Bağman-
cı’da, konuşmasında, “Bugünden 
sonra yükümüzü daha fazla olduğu-
nun farkındayız” ifadelerini kullana-
rak, şunları kaydetti:

“Bu sevgiye layık olabilmek için 

daha fazla çalışmamız gerektiğinin 
farkındayız. Allah razı olsun bu alan-
da oturan, gelen, misafirlerimizin 
hepsinin birer Mehmet Canpolat, bi-
rer Zeynel Abidin Beyazgül’müş gibi 
çalışacaklarına şüphemiz yoktur. Biz 
de o sorumlulukla, o bilinçle her gün 
kapı kapı dolaşacağımıza emin olun 
son güne kadar. 

Cumhurbaşkanımızın yüzünde 
tebessüm olabilmek adına, 31 Mart 
akşamı cumhurbaşkanımızın yüzünde 
tebessüm olabilmek adına hep birlikte 
çalışacağız. Hepinize Allah’a emanet 
ediyorum, ayaklarınıza sağlık sağ 
olun varolun.”

Konuşmaların ardından Başkan 
Canpolat, vatandaşlarla sohbet edip, 
hatıra fotoğrafçı çektirdi. 

BAŞKAN CANPOLAT: ŞANLIURFA HALKI HER ZAMAN 
CUMHURBAŞKANI ERDOĞAN’IN YANINDA
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Tüm hukukçular Birliği 
Genel Başkanı

Av. Mustafa
KURAN

Türkiye’de Uluslararası 
Savaş Suçları Araştırma 

Mahkemelerinin 
kurulması şarttır

Dünyanın en büyük teşkilatı olarak Müs-
lüman ve Türk devletlerinin iş birliği ile an-
cak Türkiye Cumhuriyeti’nin önderliğinde 
bu mahkemenin artık kurulmasının zamanı 
gelmiş ve geçmiştir. Zira 2,5 milyara yakın 
insan topluluğunun umut ve beklentileri bu 
mahkemenin kurulmasıdır. 

USSAM ismiyle kurulacak olan mah-
keme adaleti, insanın haysiyetine uygun ve 
hukukun üstünlük prensibine tabi olarak ya-
pılan savaş suçlarını, zulümleri, soykırımları, 
gaddarlığı ve haysiyetsizce Müslümanları 
öldürme hareketlerinin önüne geçecek tek 
mahkeme bu olacaktır. Türkiye Cumhuriye-
ti’nin bu mahkemeyi kurmaya gücü ve im-
kanları vardır. Lahey’de bulunan Uluslararası 
Adalet Divanı Ceza Mahkemesi Siyonistlerin 
tesiri altında olduğundan Türk ve Müslüman 
adına lehine çıkarılacak hiçbir kararı yoktur 
ve olması da düşünülmemelidir. Bu boşluğu, 
bu adaletsizliği ortadan kaldırmak için US-
SAM’ın acilen kurulması şarttır ve elzemdir. 

Türkiye’de kurulacak olan Uluslararası 
Savaş Suçlarını Araştırma Mahkemesi için 
vatansever tüm hukukçular, buna taraftar 
olduğunu ifade etmişlerdir. İstanbul 2. Ba-
rosu’nun başkanı Sayın Av. Yasin Şamlı ve 
yönetimi böyle bir böyle bir mahkemenin 
kurulmasının zaruriyetini dile getirmişlerdir. 
Diğer avukatlar da, hukukçular da, tarihçiler 
de, bilim adamları da “Kurulsa iyi olur.” de-
mişlerdir. Herkesin paylaştığı bu fikrin elbette 
gerçekleşmesi gerekir. 

KASSAK Komisyonu tarafından hazır-
lanan ve Salih Kurt’un başkanlığında Hu-
kuk Kurulu Başkanı Avukat Mustafa Kuran 
ile yürütülen bu mahkemenin tüm altyapısı 
tamamlanmış, her şeyi hazır olan dosyası 
Adalet Bakanı Sayın Yılmaz Tunç‘a teslim 
edilmiştir. Gerekli çalışmaların yapılacağının 
sözü alınmıştır. Bu aziz milletimiz her şeye la-
yıktır ve dünyanın en büyük teşkilatı iki buçuk 
milyar insanla hak ve adalet adına, insanlık 
adına, vicdan ve merhamet adına ve hukukun 
üstünlük prensibine uygun bir mahkeme, bir 
savaş suçları araştırma mahkemesinin kurul-
ması, elbette yerinde olacaktır. Bu hassasiyeti 
vatansever bir hukukçu olarak, Reis-i Cum-
hurumuz ve dünya lideri olan Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan’dan ve Adalet Bakanı Sayın 
Yılmaz Tunç’tan bekliyoruz. 

Uluslararası Savaş Suçları Araştırma 
Mahkemesi Türkiye’de bir ilk ve insanlığın 
tüm beklentilerine cevap verebilecek bir mah-
keme olacaktır. USSAM milletimize ve dün-
yaya hayırlı olsun.

ŞAHBAN KILIÇ
Şanlıurfa eski Belediye Başkanlarından İbra-

him Halil Çelik, prof.Dr. Mazhar Bağlı.Ak parti 
MKYK üyesi M.Ali Kurt ve eski AK parti il Baş-
kanı Cuma Ağaç Ak Parti’nin yerel seçim çalış-
ması kapsamında dostlarıyla bir araya geldi.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın 
katılımıyla gerçekleştirilen mitingin ardından he-
yet urfadaki dostlar la bir araya geldi. ŞAnadolu 
Ajansı (AA), İhlas Haber Ajansı (İHA), Demirö-
ren Haber Ajansı (DHA) ve diğer ajanslar tarafın-
dan eklenen tüm haberler, sitemizin editörlerinin 
müdahalesi olmadan ajans kanallarından çekil-
mektedir. Bu haberlerde yer alan hukuki muha-
taplar haberi geçen ajanslar olup sitemizin hiç bir 
editörü sorumlu tutulamaz...

AK Parti ye Destek için Buluştular

Türkiye Yüzyılı’nın mimarı, AK Parti Genel 
Başkanı ve Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Er-
doğan, peygamberler şehri Şanlıurfa’da yağmur 
ve soğuk havaya aldırış etmeden ısrarla alanda 
bekleyen ve alanı terk etmeyen coşkulu kalaba-
lık tarafından karşılandı. Alanı dolduran binlerce 
vatandaş 31 Mart seçimlerinin sinyalini şimdiden 
verdi.31 Mart’ta yapılacak olan yerel seçimler ön-
cesinde Milletin umudu, Türkiye Yüzyılı’nın mi-
marı AK Parti Genel Başkanı ve Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan,  saatler öncesinden etkili 
olan sağanak yağışa ve soğuk havaya rağmen saf-
ları sıkı tutan, alanı dolduran binlerce vatandaşlar-
la kucaklaştı. Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın miting 
yapacağı alan saatler öncesinden doldu. 

18 Mart Caddesi Abide Kavşağında düzen-
lenen mitinge gelen vatandaşlar ellerinde Türk 
Bayrakları ve AK Parti flamalarıyla Cumhurbaş-

kanına, Pertilerine ve AK Adaylara sonsuz des-
tek verdiler. Yağışlı havaya rağmen Şanlıurfalılar 
alanda Cumhurbaşkanı Erdoğan’ı coşkuyla karşı-
ladı. 31 Mart Mahalli İdareler Genel Seçimlerinde 

Şanlıurfa’dan rekor oy beklediklerini kaydeden 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan Şanlıur-
fa’ya yapılan ve yapılacak olan yatırımlardan da 
bahsetti.

CUMHURBAŞKANI ERDOĞAN SEVGİSİ 
YAĞMUR, SOĞUK DİNLEMEDİ

Bir dizi ziyaret ve temaslarda 
bulunmak üzere kente gelen Hazine 
ve Maliye Bakanı Mehmet Şimşek 
Şanlıurfa Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Zeynel Abidin Beyazgül’ü ma-
kamında ziyaret etti. Bakan Şimşek 

ziyaret anısına Bü-
yükşehir Belediyesi 
şeref defterini imzala-
dı.Hazine ve Maliye 
Bakanı Mehmet Şim-
şek, bir dizi ziyaret ve 
temaslarda bulunmak 
üzere geldiği Pey-
gamberler şehri Şan-
lıurfa’da, Şanlıurfa 
Büyükşehir Belediye 
Başkanlığı’na ziya-
rette bulundu. Başkan 
Zeynel Abidin Be-

yazgül tarafından karşılanan Bakan 
Şimşek, günün anısına şeref defterini 
imzaladı.Bakan Mehmet Şimşek’in 
Belediye ziyaretine, TBMM Baş-
kanvekili Bekir Bozdağ,  Şanlıurfa 

Valisi Hasan Şıldak, AK Parti İl Baş-
kanı Ali İhsan Delioğlu,  AK Parti 
Şanlıurfa Milletvekilleri İbrahim 
Eyyüpoğlu, Mehmet Ali Cevheri, 
Cevahir Asuman Yazmacı, Emin 
Önen, Abdürrahim Dusak, AK Parti 
MKYK Üyesi Mehmet Ali Kurt da 

eşlik etti. Toplantı salonunda Şanlıur-
fa Büyükşehir Belediyesi tarafından 
kente kazandırılan ve yapılması plan-
lanan yatırım ve projelerle ilgili Baş-
kan Beyazgül’den brifing alan Bakan 
Şimşek’e kentte yapılacak olan proje-
lerle ilgili de bir sunum yapıldı.

HAZİNE VE MALİYE BAKANI ŞİMŞEK’TEN BAŞKAN BEYAZGÜL’E ZİYARET
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AK Parti ve Cumhur İttifakı Adayı 
Şanlıurfa Büyükşehir Belediye Başkanı 
Zeynel Abidin Beyazgül, seçim çalış-
maları kapsamında vatandaşlarla buluş-
maya devam ediyor. Başkan Beyazgül, 
Şeker ailesinin düzenlediği programa 
katıldı. Başkan Beyazgül, belediye baş-
kanı olmanın yolu halktan geçer ve hal-
ka hizmetten geçer’’ dedi.

AK Parti ve Cumhur İttifakı Adayı 
Şanlıurfa Büyükşehir Belediye Başka-
nı Zeynel Abidin Beyazgül’e destekler 
her gün çiğ gibi büyüyor. Şeker ailesi 
seçimlerde Başkan Beyazgül’e destek 
vereceklerini açıkladı.

Şair Nabi Dijital Sinema salonunda 
düzenlenen programda Şeker ailesinin 
bireyleri yoğun katılım sağladı. Başkan 
Beyazgül sloganlarıyla karşılanan Be-
yazgül, aile bireyleriyle buluştu. Şanlı-
urfa’da yapılan hizmetlerin önemine de-
ğinen Başkan Beyazgül’e aile bireyleri 
sevgi gösterisinde bulundu.

BAŞKAN BEYAZGÜL, ‘MİLLETİN 
VARLIĞINA SAHİP ÇIKMA SEÇİMİDİR’’

Halkın dualarıyla şehre hizmet ettik-
lerini ve 31 Mart’ta yapılacak seçimlerin 
milletin varlığına sahip çıkma seçimi ol-
duğunu ifade eden Şanlıurfa Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Zeynel Abidin Be-
yazgül, ‘’Bu şehir bizim, bu insanların 
umudu biziz. Bizim bu yaptıklarımızı 
dışarıdan gelenler hayranlıkla izliyor. 
Biz Allah’ın izniyle iyi niyetimizle in-
sanların dualarını alırsak işlerimiz rast 
gidiyor. Bizde bu memleketin anneleri-
nin babalarının duasını aldığımız zaman 
işimiz rast gidiyor. Biz eserlerle halkı-
mızın önüne çıkıyoruz. Bizim kimseyle 

şahsıyla işimiz yok, seçime giderken 
insanların konuşması gereken hizmet 
olmalıdır. Bizim yaptıklarımız say-
makla bitmez. Çevik Kuvvet, Piazza ve 
Abide kavşağından geçilemiyor. Açıksu 
Caddesi, Akçakale yolundan geçilemi-
yordu. Tüm yollarımızı yaparak vatan-
daşlarımızın hizmetine açtık. Bu seçim 
de buna müsaade etmeyeceğiz. Milletin 
varlığına sahip çıkma seçimidir’’ dedi.

BAŞKAN BEYAZGÜL, ‘’HEP DİK 
DURDUK VE ŞEHRE HİZMET ETTİK’’

Büyükşehir Belediyesinde büyük 
tasarruf yaparak şehre hizmet ettikleri-
ni belirten Başkan Beyazgül, ‘’İnsanın 
esas işi şehrine hizmet etmektir, yoksa 
kalabalıklar oluşturmak, güç gösterisi 
göstermek, arkasına adamlar alıp bir 
yerlere gitmek değildir. Bir adamsın 
halk seni seçmiş şehre hizmet edecek-
sin. Bu halka mütevazi olmayacaksın 
da kime olacaksın. Vatandaşlarımıza 
tepeden mi bakacağız. Vatandaşlarımı-
za karşı AK Kadrolar olarak her zaman 

mütevazi olduk. Nerde dik durup nere-
de eğileceğimizi çok iyi biliriz. Biz Al-
lah’ın izniyle memleketin bir kuruşunu 
yedirmemede dik dururuz, sert dururuz. 
Burada şov yapıp kimseye gösterme 
ihtiyacımız yok. Bunun alı nerede yap-
tığımız hizmetlerdedir. Eğer biz dik dur-
masaydık bütün bunlar elden avuçtan 
çıkmıştı. Eğer biz dik durmasaydık bu 
parklar bahçeler elden avuçtan çıkmıştı. 
Eğer biz dik durmasaydık halk ekmek 
3.5 lira olmazdı. Eğer dik durmasaydık 
belediye bahçelerimizdeki çay ücretleri 
5 lira olmazdı. Bizim işimiz halkımız, 

bizim sevgimiz halkımız, bizim en bü-
yük projemiz gönüllerde olmaktır diye 
konuştu.

BAŞKAN BEYAZGÜL, ‘’BU SEÇİM 
ŞANLIURFA’NIN BAYRAMI OLSUN’’
Halkın sevgisiyle şehre hizmet et-

tiklerini ve 31 Mart akşamı halkın des-
teğiyle Şanlıurfa’nın bayramı olacağını 
anlatan Şanlıurfa Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Zeynel Abidin Beyazgül, 
‘’Seçimde çok büyük bir çoğunlukla, 
büyük bir oy oranıyla seçilelim ki bun-
dan sonra insanların düşüncesinde şu 
olması lazım. Ben bu Şanlıurfa’ya be-
lediye başkanı olmak istiyorsam, halkın 
gönlüne gireceğim, proje üreteceğim, 
hizmet yapacağım, halkımın ayağına 
gideceğim, mütevazi olacağım, halkın 
ihtiyaçlarını karşılayacağım, belediye 
başkanı olmanın yolu halktan geçer ve 
halka hizmetten geçer. Ben geleceğim 
bir yerde oturacağım, sonrada gelip bu-

raya belediye başkanı olacağım, bu bite-
cek. Biz bu seçime güzel hazırlanalım. 
Büyük bir zaferle sonuçlandıralım. 31 
Mart akşamı Şanlıurfa’mızın bayramı 
yapalım’’ dedi.

Şanlıurfa Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Zeynel Abidin Beyazgül’e ailesiy-
le birlikte destek veren Sedat Şeker ise 
‘’2019 yerel seçimlerde olduğu gibi bu 
seçimde de Zeynel Abidin Beyazgül 
Başkanımızın yanındayız ve AK Kad-
rolara destek vereceğiz. Zeynel Abidin 
Beyazgül Başkanımıza olan sevdamız-
dan dolayı biz buradayız’’ diye konuştu. 
Şanlıurfa Büyükşehir Belediye Başkanı 
Zeynel Abidin Beyazgül, daha sonra 
seçim ofisinde vatandaşlarla buluştu. 
Tezahüratlarla karşılanan Başkan Be-
yazgül, kendisine destek vermeye gelen 
vatandaşlarla tek tek tokalaşarak sohbet 
etti. Başkan Beyazgül, kentte yapılan 
çalışmaları aktardı. 

BAŞKAN BEYAZGÜL, ‘’31 MART AKŞAMI 
ŞANLIURFA’NIN BAYRAMI OLACAK’’ 

AK Parti ve Cumhur İttifakı Adayı Şanlıurfa 
Büyükşehir Belediye Başkanı Zeynel Abidin Be-
yazgül’ü seçim ofisinde ziyaret eden vatandaşlar 
sevgi gösterisinde bulundu. TBMM İdare Amiri ve 
AK Parti Şanlıurfa Milletvekili İbrahim Eyyüpoğ-
lu, Başkan Beyazgül’ü seçim ofisinde ziyaret etti. 
Başkan Beyazgül, algı ve iftiralarla yol yürünme-
yeceğini söyledi.

Gerçek Belediyecilik anlayışıyla Şanlıurfa’da 
önemli çalışmalara imza atan AK Parti ve Cumhur 
İttifakı Adayı Şanlıurfa Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Zeynel Abidin Beyazgül, seçim çalışmalarını 
sürdürüyor. Başkan Beyazgül’ü seçim ofisinde zi-
yaret ederek destek veren vatandaşlar sevgi gösteri-
sinde bulundu. ‘’Urfa seninle gurur duyuyor. Zey-
nel Başkan sen bizim her şeyimizsin. Urfa burada 
Başkanının yanında, güzeller içinde bir seni seçtik 
sloganlarıyla karşılanan Başkan Beyazgül, vatan-
daşlarla kucaklaştı. TBMM İdare Amiri ve AK 
Parti Şanlıurfa Milletvekili İbrahim Eyyüpoğlu ile 
AK Parti MKYK Üyesi Mehmet Ali Kurt, Başkan 

Beyazgül’ü Emniyet Caddesindeki Seçim İrtibat 
ofisinde ziyaret etti. 

BAŞKAN BEYAZGÜL, ‘’TURİZM 
POTANSİYELİNİ ARTIRACAĞIZ’’

Tarihi Urfa evleri, eski Urfa sokakları ve tarihi 
ve kültürüyle Şanlıurfa turizmine yönelik çalış-
malar yaptıklarını anlatan Şanlıurfa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Zeynel Abidin Beyazgül, Şanlı-
urfasporlu çok güzel bir taraftar gurubumuz var ve 
takımlarını her zaman destekliyorlar. Onlara ben 
bir kez daha teşekkür ediyorum. Şanlıurfaspor’u 
dün olduğu gibi bundan sonra da yalnız bırakmaya-
cağız. Fırat’ın sahil ilçesi olan Bozova’da çok güzel 
Bungalov evler yaptık ve Şanlıurfa turizminin hiz-
metine sunduk. Şimdi bungalov evlere ek yaparak 
bu sayıyı arttıracağız’’ ifadelerini kullandı. 

BAŞKAN BEYAZGÜL, ‘’BU KENT İÇİN GECE 
GÜNDÜZ ÇALIŞTIK’’

Sözleri sık sık yapılan tezahüratlarla kesilen 
Başkan Beyazgül, ‘’Kentte zor denilen işleri biz 
AK kadrolar olarak yaptık bitirdik. Dağ gibi me-

seleleri çözdük bitirdik. Kördüğüm olan sorunları 
çözdük ve açtık. Bundan sonra kentsel dönüşüm 
çalışmalarımız olacak. Kuzey şehirde yaptığımız 
konutlar hızla yükseliyor. Çok modern binalar 
yapıyoruz. Urfa’yı tanımıyorsanız, Kuzey şehir 
bilmiyorsanız nasıl tarif edeceğiz.  Şanlıurfa’da dar 
gelirli vatandaşlarımız için ekmek büfelerini açtık. 
Daha sabah ekmek gelmeden fotoğraflarını çeki-
yorlar, hani ekmek nerede? Ekmek nereden gelir, 
fırından gelir, fırında üretiliyor. Bu kent için gece 
gündüz çalıştık. İcraat yaptık. Onlar ne yapıyorlar 
algı yapıyorlar. Algı ve iftiralarla yol yürünmez’’ 
dedi.

MİLLETVEKİLİ EYYÜPOĞLU, ‘’ZEYNEL 
BAŞKANIN EMEKLERİNİ KİMSE

 İNKAR EDEMEZ’’
Büyükşehir Belediye Başkanı Zeynel Abidin 

Beyazgül’ün Şanlıurfa’ya önemli hizmetler yap-
tığını ve bu emeklerin hiç kimse tarafından inkar 
edilemeyeceğinin altını çizen TBMM İdare Ami-
ri ve AK Parti Şanlıurfa Milletvekili İbrahim Ey-

yüpoğlu, ise ‘’Şanlıurfa tarihiyle, kültürüyle, doğal 
zenginlikleri eşsiz bir şehirdir. Bu eşsiz şehre hiz-
met etmek büyük bir onurdur, büyük bir şereftir. 
Büyükşehir Belediye Başkanımız Zeynel Abidin 
Beyazgül 5 yıl boyunca, hatta daha öncesinde teş-
kilat başkanlığı il başkanlığı yaparak Şanlıurfa’mı-
za çok güzel hizmetler yaptı. Bunu nihayetinde 5 
yıl boyunca Şanlıurfa’mıza Büyükşehir Belediye 
başkanlığı yaptı. Büyükşehir Belediye Başkanlığı 
yaptığı süreçte kimse emeğini inkar edemez. Hangi 
ilçeye gitsek bir eseri, bir hizmeti ile karşı karşıya 
geliyoruz. Bu noktada ben Şanlıurfa Büyükşehir 
Belediye Başkanımız Zeynel Abidin Beyazgül’e 
çok teşekkür ediyorum. Allah ondan razı olsun’’ 
dedi.Seçim ofisinde Başkan Beyazgül’ü ziyaret 
eden vatandaşlar dualar okudu. Başkan Beyazgül’e 
besteledikleri eseri okuyan vatandaşlar büyük al-
kış aldı. Maddi durumu iyi olmayan bir vatandaş 
ise Başkan Beyazgül’ün yaptığı desteklerle ayakta 
durduğunu ve he zaman Başkan Beyazgül’e duacı 
olduğunu söyledi. 

BAŞKAN BEYAZGÜL, ‘’ALGI VE İFTİRALARLA YOL YÜRÜNMEZ’’
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Vali Hasan Şıldak Başkanlığında Süper Kupa 
Final Maçı hazırlıkları kapsamında İl Spor Gü-
venlik Kurulu Toplantısı gerçekleştirildi.

7 Nisan tarihinde Galatasaray ile Fenerbahçe 
arasında oynanacak Turkcell Süper Kupa Finali 
için Şanlıurfa’da hazırlıklar devam ediyor. Final 

maçı öncesi alınacak tedbirler ile kurumlar arası 
görevlendirmelerin tekrar gözden geçirildiği Şan-
lıurfa’da Vali Hasan Şıldak, şehre gelecek her iki 
takım taraftarının da gerek güvenliği gerekse gü-
zel bir futbol şöleni yaşamaları için çalışmaların 
sürdüğünü söyledi. 

Konu ile ilgili Valilik Toplantı Salonunda dü-
zenlenen İl Spor Güvenlik Kurulu Toplantısında 
tüm detaylar gözden geçirilirken, paydaş kurum 
ve kuruluşlar da toplantıda görev alanları ile ilgili 
bilgiler verdi. 

Vali Hasan Şıldak’ın başkanlık yaptığı top-

lantıya İl Emniyet Müdürü Erdem Bildirici, İl 
Jandarma Komutanı Tuğgeneral Mücahit Avkı-
ran, ilgili kurum müdürleri, Şanlıurfa Büyükşehir 
Belediyesi daire başkanları, Türkiye Futbol Fe-
derasyonu (TFF) Temsilcileri ile Galatasaray ve 
Fenerbahçe takımlarının yetkilileri katıldı.

ŞANLIURFA SÜPER KUPA’YA HAZIRLANIYOR

Şanlıurfa’nın yeni gelişen ma-
hallelerinden 15 Temmuz’da vatan-
daşlarla buluşan Eyyübiye Beledi-
ye Başkanı Mehmet Kuş, mahalle 
sakinlerinin coşkusuyla karşılandı. 
Mahallede ev toplantıları gerçek-
leştiren Başkan Kuş, meclis üyesi 
adayı Mehmet Karademir’in Akabe 
Mahallesi’ndeki seçim ofisinde de 
halkla buluştu.

Seçim çalışmalarına beş yıldır sü-
rekli birlikte olduğu halkın arasında 

devam eden Eyyübiye Belediye Baş-
kanı Mehmet Kuş, 15 Temmuz Ma-
hallesi’nde gerçekleştirdiği ev top-
lantılarında yüzlerce vatandaşla bir 
araya geldi. Mahalle temsilcisi Ali 
Ercan’ın ev sahipliğinde gerçekleşen 
toplantıda ilçe genelinde ve mahalle-
de yapılan çalışmaları değerlendiren 
Başkan Kuş, 15 Temmuz Mahal-
lesi’nin Akşemsettin Mahallesi’yle 
doğalgaz ulaştırılacak mahallelerden 
ilk iki mahalle olduğunu söyledi.

Mahalledeki yeşil alan konusunda 
çok önemli çalışmalar yaptıklarını ve 
hiç alanı olmayan mahalleye çok ni-
telikli bir park kazandırdıklarını kay-
deden Başkan Kuş, halkın taleplerini 
dinleyerek parkın eksik aydınlatma-
sının yapılması için ilgili birimlere 
talimat verdi.

Halkla buluşmalarına aynı ma-
hallede Hadi Ağaç’ın düzenlediği 
ev toplantısıyla devam eden Başkan 
Mehmet Kuş, burada da vatandaş-

larla sohbet ederek yapılan hizmetler 
hakkında istişarelerde bulundu.

Eyyübiye halkının ezici bir ço-
ğunlukla kendilerini desteklediğini 
belirten Başkan Kuş, “Eyyübiye hal-
kı, beş yılda ortaya konan hizmetleri 
görerek, AK Parti belediyeciliğinin 
gerçek belediyecilik olduğunu zaten 
gördü. Bu süre zarfında ilçemize, 
mahallemize yaptığımız hizmetlerin 
her birini vatandaşlarımızla doğru-
dan istişare ederek, ortak aldığımız 

kararlarla gerçekleştirdik. Bundan 
sonra da Allah’ın izniyle bu birlik 
beraberliğimiz devam edecek” diye 
konuştu.Ev toplantılarının ardından 
Eyyübiye Belediye Meclis Üyesi 
Mehmet Karademir’in Akabe Ma-
hallesi’ndeki seçim ofisine geçen 
Başkan Kuş, burada da vatandaşlarla 
sohbet ederek, ilçede ve il genelinde 
yapılan hizmetler hakkında değer-
lendirmelerde bulunarak, yeni döne-
me dair projelerini paylaştı.

Başkan Mehmet Kuş, 15 Temmuz Mahallesi’nde Halkla Buluştu

Beş yıllık görev süresince halkın 
içinde bulunan, halkın taleplerini doğ-
rudan kendilerinden dinleyen Eyyübi-
ye Belediye Başkanı Mehmet Kuş, 31 
Mart seçimleri öncesi de ilçe halkına 
tek tek ulaşarak projelerini değerlendir-
meye devam ediyor.

Belediye meclis üyesi Abdullah 
Samak ile birlikte Eyyübiye Mahalle-
si’nde esnaf ve vatandaşlarla buluşma-
sına devam eden Başkan Mehmet Kuş, 
yüzlerce işyerini ziyaret etti. Hayırlı 
işler dilediği esnafla sohbet edip, ilçede 
ve mahallelerinde gerçekleştirilen bele-

diye hizmetlerini değerlendiren Başkan 
Kuş, esnafın taleplerini de dinleyerek 
yapılması gerekenleri istişare etti.

Esnaf ziyareti süresince kendisine 
iletilen sorun ve talepleri anında ilgili 
müdürlüklere ileterek çözülmesini is-
teyen Başkan Kuş, tapu işlemleri, do-

ğalgaz ve park çalışmaları hakkında da 
vatandaşlara bilgi verdi.

Doğalgaz ulaştırılan mahallelerde 
eksik kalan sokakların hızla tamamlan-
maya devam ettiğini belirten Başkan 
Kuş, bölgedeki otopark ve yeşil alan 
konusuna da yeni bir proje ürettikle-

rini açıkladı. Eyyübiye Belediyesi’ne 
tahsis edilen eski cezaevi binasını yı-
karak, yerine yeşil alan, sosyal tesisler 
ve otopark ihtiyacına çözüm üretecek 
bir proje üzerinde çalıştıklarını aktaran 
Başkan Kuş’a Eyyübiye esnafı teşek-
kür etti.

Başkan Mehmet Kuş Eyyübiyelileri Tek Tek Dinliyor
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Kadınlara yönelik pozitif ayrımcılık uygula-
maları ve farklı sosyo ekonomik desteklerle dik-
kat çeken Eyyübiye Belediyesi, 8 Mart Dünya 
Kadınlar Günü’nde Eyyübiyeli kadınları Millet 
Bahçesi’nde ağırladı. Yemek ikramı ve tebrik 
konuşmalarıyla başlayan programda Eyyübiye-
li kadınları dinleyerek sohbet eden Başkan Kuş, 
“Eyyübiye’de yaşayan tüm kadınların yanlarında 
durmaya, destek olmaya devam edeceğiz” dedi.

Eyyübiye Belediye Başkanı Mehmet Kuş ve 
belediye birim amirlerinin yanı sıra AK Parti Ey-
yübiye İlçe Başkanı Mehmet Moğal, AK Parti 
Eyyübiye Kadın Kolları Başkanı Gülten Balcı 
ve AK Parti Eyyübiye Koordinatörü Cuma Hün-
dür’ün katılımıyla gerçekleşen kadınlar günü bu-
luşmasına, Eyyübiye’de yaşayan kadınlar davet 
edildi.

Programın açılış konuşmasını yapan AK Parti 

Eyyübiye Kadın Kolları Başkanı Gülten Balcı, 8 
Mart Dünya Kadınlar Günü’nü, kadınların siya-
si, sosyal, ekonomik başarılarını kutlamak için 
değerlendirdiklerini belirterek, “Doğumundan 
ölümüne kadar tüm kadınların özgürce yaşamala-
rı, töre cinayetlerine maruz kalmamaları, tüm ka-
dınların kadın olarak saygı görmeleri için kadınlar 
gününüzü tebrik ediyorum” dedi.

Buluşmaya, Eyyübiye Kadın Destek Merkez-

leri sayesinde sosyal ve ekonomik hayata katılan 
kadınların yanında ilçede yaşayan engelli kadınlar 
da katıldı. Kadınların talep ve düşüncelerini dile 
getirme imkanı bulduğu buluşmada, Eyyübiye 
Belediye Başkanı Mehmet Kuş tüm katılımcıla-
rı tek tek dinledi. Günün anısına çiçek ve hediye 
takdim edilen kadınlar, buluşmayı tertiplemesin-
den dolayı Eyyübiye Belediyesi’ne ve AK Parti 
Kadın Kolları teşkilatına teşekkür ettiler.

Eyyübiyeli Kadınlar Millet Bahçesi’nde Buluştu

Harran Üniversitesi Kadın Sorunla-
rı Uygulama ve Araştırma Merkezi ile 
Fen Edebiyat Fakültesi Dekanlığı tara-
fından 8 Mart Dünya Kadınlar Günü 
programı kapsamında bir dizi etkinlik 
gerçekleştirildi.

Eğitim Fakültesi Resim-İş Bölümü 
Öğretim Üyesi Doç. Dr. Dilara Kara-
kaş Tabak’ın danışmanlığında ‘Adım 
Kadın’, Büyükşehir Belediyesi Kadın 
Merkezi Karma Resim Sergileri ge-
zilmesinin ardından İlahiyat Fakültesi 
Öğretim Üyesi-Ebru Sanatçısı Doç. Dr. 
Ömer Sabuncu ile Ebru Sanatçısı Sü-

meyye Sena Sabuncu’nun Ebru sanatı, 
misafirlere icra edildi. 

Ayrıca Harran Üniversitesine bağlı 
Teknokent Kadın Girişimcilerin ‘Üre-
timde GAP’tan Markamız Teknokent’ 
standının gezilmesiyle konferans salo-
nundaki programa geçildi.

Fen Edebiyat Fakültesi konferans 
salonunda gerçekleşen programa, 
Harran Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Mehmet Tahir Güllüoğlu ve eşi Öğr. 
Gör. Nesrin Güllüoğlu, Cumhuriyet 
Başsavcısının eşi Ayşegül Çoban, Rek-
tör Yardımcıları Prof. Dr. Nihat De-

nek ile Prof. Dr. Abdulcenap Cevheri, 
dekanlar, akademisyenler, kadınlar ve 
öğrenciler katıldı.

Saygı duruşu ve İstiklal Marşı’nın 
okunmasıyla başlayan programda 
Harran Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Mehmet Tahir Güllüoğlu, Fen Edebi-
yat Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Yusuf 
Kurt ve Harran Üniversitesi Kadın So-
runları Uygulama ve Araştırma Merke-
zi Müdürü Doç. Dr. Dursun Barut birer 
açış konuşması yaptılar.

Bu program vesilesi ile bir araya 
gelmelerinin mutluluğunu yaşadığını 
belirten Harran Üniver-
sitesi Rektörü Prof. Dr. 
Mehmet Tahir Güllüoğlu; 
“Bir düşünür şöyle söy-
lüyor: bizim diktiğimiz 
ağaçların gölgesinde biz-
den sonra gelecek olanlar 
oturacaklar. 8 Mart’ta bir 
çınar dikildi. Bu çınarın 
gölgesi, kadınların sosyal 
ve ekonomik yaşamın-
dan ayrılmaz bir parçası 
haline geldi. Ülkemizi; 
bilimde, sağlıkta, hukukta 

her türlü alanda başarılı çalışmalarıyla 
temsil eden kadınlarımızın sayısının 
artmasının mutluluğunu yaşıyoruz. 

Kadınlar şiddete maruz kalmama-
lılar. Kadınlarımızın hem bugün hem 
de yarın saygı duyulan ve kendilerine 
değer verilen bireyler olarak toplumda 
her zaman yer almalarını temenni edi-
yorum. Fedakârlıklarıyla, sevgi dolu 
yürekleriyle dünyamızı yaşanabilir hale 
getiren tüm kadınlarımızın 8 Mart Dün-
ya Kadınlar Gününü kutlarken bir gün 
değil her gün kadınlar günü olduğunu 
hatırlayarak yaşamımıza devam etme-

mizi diliyorum. Bu organizasyonda 
emeği olan çok arkadaşımız var. Tüm 
kadınlarımızın ellerine sağlık, en kalbi 
duygularımla teşekkür ediyorum” diye 
konuştu.

Açılış konuşmalarının ardından 
Radyo ve Televizyon Programcılığı 
Bölümü tarafından Kadınlar Günü-
ne özel sinevizyon gösterimi, Eğitim 
Fakültesi Dekan Yardımcısı Doç. Dr. 
Emine Teker ile Dr. Öğr. Üyesi Seval 
Ördek İnceoğlu’un danışmanlığında 
pandomim gösterimi ve Öğr. Görev-
lisi Abidin Özpek danışmanlığında 
Harran Üniversitesi Konservatuarı 
bölümü tarafından Kadın Bestekâr-
lar konseri icra edildi.Dr. Öğr. Üyesi 
Ayşe Hümeyra Süzen’nin modera-
törlüğünde yapılan panelde ise ‘Antik 
Çağda Kadın’ konusuyla Dr. Öğr. 

Üyesi Hacer Çoruh Kurt, 
‘Cumhuriyet Kadını’ ko-
nusuyla Doç. Dr. Gülşah 
Eser ve ‘Bilimde Öncü 
Kadınlar’ konusuyla Dr. 
Öğr. Üyesi Pınar Küce 
Çevik birer sunum ger-
çekleştirdiler.Sunumların 
sonunda programa katı-
lım sağlayan akademis-
yenlere teşekkür belge 
takdimi yapıldı, program 
toplu fotoğraf çekimi ile 
son buldu.

Harran Üniversitesi’nde Kadınlar 
Gününe Özel Bir Dizi Etkinlik Düzenlendi
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“Sektörel temsiliyet konusunda Şanlıurfa’yı 
bölgenin merkezi haline getireceğiz”
“Şanlıurfa, yatırım konusunda önemli avantajlar sunan 6. Teşvik Bölgesi kapsamında yer alıyor. Bu avantajlardan faydalanmak 
isteyen girişimcilerimizin özellikle tıbbi teknoloji ve cihaz konusunda ilimize ve bölgemize gelip yatırım yapmalarını öneriyorum.”

Yusuf KÜRKÇÜOĞLU
Güneydoğu Medikalciler Derneği 

Başkanı Ahmet Bulut ile bir söyleşi ger-
çekleştirdik:
Güneydoğu Medikalciler Derneği ne 
zaman kuruldu? Faaliyetlerinizden 

biraz bahseder misiniz?
12 Temmuz 2018’de kurulan Gü-

neydoğu Medikalciler Derneğimiz, Tüm 
Tıbbi Cihaz Üretici ve Tedarikçi Der-
nekleri Federasyonu’nun (TÜMDEF) 
bir bileşeni olarak çalışıyor. Güneydoğu 
Medikalciler Derneği olarak, sektör adı-
na federasyonumuzun bölgedeki gözü, 
kulağı ve sözü olma rolünü üstlenmiş 
bulunmaktayız. Tıbbi cihaz sektöründe 
bölgenin tek STK’sı olan derneğimiz, 
bölgedeki sektörel sorunları yerinde gö-
rüp tespit etmekte, bu sorunları, çözüm 
önerilerini ve firmalarımızın taleplerini 
federasyonumuza ve onun aracılığıyla da 
ilgili yetkili kamu kurum ve kuruluşlara 
iletmektedir. Temel olarak, derneğimiz 
bölgemizdeki sektörel sorunlar ve geliş-
meler hakkında bilgilendirme, yönlen-
dirme işlevi görüyor. Ayrıca merkez ile 
bölgemiz arasında köprü işlevi görüp 
interaktif anlamda diyalog ve iletişim 
zemini sunmaktadır. Bununla birlikte, 
medikal ve sağlık grubunu temsilen Şan-
lıurfa Ticaret ve Sanayi Odası’nda da 
komite olarak çalışıyoruz. Sektörel baz-
da sanayileşmenin ve ticaretin ilimizde 
artması adına gerekli lobi çalışmalarını 
yürüterek ilimiz ve bölgemizdeki firma-
larımızın sorunlarını minimalize etmeyi 
amaçlıyoruz. Sorunlarımızı yazılı veya 
sözlü olarak konuyla ilgili yetkili kurum-
lara iletiyor, sürecin takipçisi oluyoruz. 
Kentsel ve bölgesel anlamda gördüğü-
müz işlevle federasyonumuzun yükünü 
hafifletmiş, böylece kurumsal sürdürüle-
bilirliği sağlamış oluyoruz.

Bölgede üretim yapan medikal 
firmalar var mı?

İlimizde ve bölgemizde üretim yapan 
firmalarımız var. Özellikle tek kullanım-
lık malzemeler, sargı bezi, spanç, pamuk, 
sedye, paravan, hasta yatak ve karyolaları 
vb. ürünler üretiliyor. Bununla birlik-
te distribütör olan firmalarımız da var. 
Ancak, yeterli olduğunu söyleyemeyiz. 
Zira, sektörel anlamda ilimizde ve böl-
gemizde medikal malzeme yatırımları, 
üretimi, bu alanda istihdam oranı istediği-
miz düzeyde değil. Elbette, konuyla ilgili 
çalışmalarımız var. Özellikle Organize 
Sanayi Bölgelerimizde ‘Medikal Ürün-
leri İhtisas Organize Sanayi Bölgesi’nin 
kurulması için çalışmalar yürütüyor, il-
gili kurumlarla yaptığımız görüşmelerle 
bir an önce somut bir sonuç almak adı-
na çaba ve mücadele ediyoruz. İlimizin, 
yatırım konusunda önemli avantajlar 
sunan 6. Teşvik Bölgesi kapsamında yer 
aldığını bilhassa hatırlatmak isterim. Bu 
avantajlardan faydalanmak isteyen giri-
şimcilerimizin özellikle tıbbi teknoloji ve 
cihaz konusunda ilimize ve bölgemize 
gelip yatırım yapmalarını öneriyorum. 
Hem kendileri kazanacak hem de yatı-
rım, üretim, istihdam, ihracat konusunda 
ilimiz ve bölgemiz kazanacak. Tıbbi tek-
noloji ve cihazların katma değeri yüksek 
ürünler olduğunu düşündüğümüzde, 
bu yatırımların önemi ayrıca ortaya çık-
maktadır. Bölgemizin ticari ve sanayi 
yatırımlarına ciddi ihtiyacı vardır. İlimiz 
ve bölgemizde yapılacak yatırımlarda 
personel istihdamından makine ve ekip-

man alımına kadar birçok kalemle ilgili 
önemli hibe ve teşvik destekleri de sunul-
maktadır. Böylece, burada finans ve mali 
desteklere ulaşmanın kolay olduğunu, 
yapılan her yatırımın karşılığını üretim 
ve istihdam olarak çok ciddi bir şekilde 
alındığını söyleyebilirim.

Türkiye’de tıbbi cihaz sektörünün 
son durumu ile ilgili neler 

söylersiniz?
Literatürde “sağlığın dinamosu” ka-

bul edilen tıbbi teknoloji ve cihaz sektörü 
son 20 yıldır Türkiye’de hem kendi öz 
imkân ve sermayesiyle hem de Sağlık 
Bakanlığımız tarafından yapılan yatı-
rımlar açısından olsun, ciddi yol kat et-
miştir. Yüksek katma değerli bir sanayi 
kolu haline gelen ve sağlık endüstrisinin 
önemli bir girdisini oluşturan tıbbi tekno-
loji ve cihaz sektörü yüksek büyüme hızı 
ile ülke ekonomisinin dinamik sektörle-
rinden biridir. Ayrıca, nitelikli işgücü is-
tihdamı yaratma potansiyeli bulunan bir 
sektör olmakla birlikte, hastanelerde teş-
his ve tedavi hizmetlerinin başarısının ve 
genel verimliliğin artırılmasında da tıbbi 
cihazlar büyük bir önem taşımaktadır. 
Hem sağlık açısından hem de sosyoe-
konomik açıdan böylesi bir öneme sahip 
olan sektörümüz, maalesef, pek günde-
me gelmemekte, sorunları ve bu sorun-
lara dair çözüm önerileri yeterli düzeyde 
tartışılmamaktadır. Elbette bu durum, ka-
bul edeceğimiz bir durum değildir. 

Anadolu’daki firmaların sorunları 
neler? Bu sorunların çözümü için 

önerileriniz var mı?
Federasyonumuz olan TÜMDEF 

aracılığıyla, yıllardır sektör sorunla-
rının çözümü için mücadeleye de-
vam ediyoruz. Bugün yaşadığımız 
ve her zaman dile getirdiğimiz en 
temel sorunlarımızdan biri, ödeme-
lerimizin zamanında yapılmaması-
dır. Diğer bir ifadeyle, kamu ihale-
lerini yüklenici firmalarımızın hakkı 
olan ödemeler geç yapılmaktadır. 
Biz, bu konuda azami sürenin 30 
güne düşürülmesini talep ediyoruz. 
Mevcut durumda bu süre 120 gün 
olarak işliyor. Tabii ki, birçok defa 
bu süreye de riayet edilmiyor. An-
cak şu bir gerçek ki, ödemelerin geç 
yapılması, küresel ve ulusal çapta 
yaşadığımız döviz kurlarındaki dal-
galanmalar, yüksek enflasyon, artan 

maliyetler, üst üste gelen zamlar ve bun-
lardan kaynaklı fiyat istikrarsızlığı gibi 
nedenlerden dolayı firmalarımızın hakkı 
olan paranın değer kaybı yaşamasına yol 
açıyor, hatta birçok defa zarar ediyoruz. 
Bununla birlikte, böyle bir süre uygula-
ması daha çok güçlü, finansmana erişim 
sorunu yaşamayan, nakit ihtiyacı çekme-
yen firmaların lehine iş görüyor. Çünkü 
küçük firmalar, bahsettiğimiz nedenlere 
bağlı olarak yaşanan parasal değer kay-
bından dolayı ihalelere girmek istemiyor 
ya da giremiyor. Çünkü zarar ediyor. Bu 
durum, aynı zamanda ihalelere girme 
hususunda da demokratik zeminin, adil 
ve fırsat eşitliği ilkesinin zedelenmesine 
yol açabilmektedir. Dolayısıyla, ilgili kü-
çük firmalarımızın sürdürülebilirliği ve 
kalkınması aleyhine işleyen bir süreçle 
karşı karşıya kalıyoruz. İşte tüm bu se-
beplere bağlı olarak biz, ihaleleri yükle-
yici kamu kurumlarının firmaların hakkı 
olan ödemeleri mümkün mertebe erken 
yapmalarını istiyoruz. Biz bunu, sek-
tördeki paydaşlarımız ve firmalarımızla 
yaptığımız görüşmeler sonucunda tespit 
ettik. Nitekim, sektör temsilcilerimizin 
vadelerin çok uzun olduğu, ciddi zararlar 
edildiği, enflasyon karşısında ezildikleri 
konusunda mutabık olduklarını görüyo-
ruz. Buradan, “yerli ve milli”likten bah-
seden devlet ve hükümet yetkililerimizin, 
iş dünyamızın temsilcisi olan kurum ve 
kuruluşlarımızın konuyla ilgili hassasiyet 
göstermelerini özellikle istiyorum. Bu-
gün dünyanın birçok gelişmiş ülkesinde 
sağlık sektörü, en önemli ve en çok yatı-
rım yapılan sektör olduğunu görüyoruz. 

Yaşadığımız Covid-19 pandemi sürecin-
de sektörümüzün önemini ayrıca gördük. 
Sektörel sürdürülebilirlik için taleplerimi-
zin dinlenip karşılık bulmasını istiyoruz.

SUT fiyatları konusunda 
sıkıntılarınız var mı?

Sektörde en büyük sorunlarımızdan 
biri de, kısmen düzelmesine rağmen Sağ-
lık Uygulama Tebliği (SUT) fiyatlarının 
güncel piyasa fiyatlarının çok altında ol-
masıdır. Özellikle, hasta bezinin SUT alt 
yapısı oluşturularak ve gerekirse karekod 
sistemiyle yeniden medikal firmalara ve-
rilmesi temel taleplerimizdendir. Bakın, 
geçen yıl, tıbbi cihaz satış merkezlerini 
ayakta tutan hasta bezini ellerinden ala-
rak şahsa ödeme yapmaları neticesinde 
birçok tıbbi cihaz satış merkezleri ka-
panmak zorunda kaldı. Zamanla bunun 
kamuya yarardan çok zarar getirdiğine 
hepimiz şahitlik ettik. Yüzlerce firmanın 
katma değeri ve istihdama katkısı hiç 
düşünülmeden birkaç firmanın yanlışını 
tümüne mal ederek şahsa ödemeye dön-
mesi, merdiven altı üretilip açıkta satılan 
ve hiçbir tıbbi hassasiyet içermeyen hasta 
bezlere yönelik talebi ciddi ölçüde artır-
mıştır. Çünkü, şahsa ödenen hasta bezi 
ödemesinin cüzi bir miktar olmasından 
dolayı verilen reçete yazılan miktarı 
karşılamıyor, dolayısıyla vatandaş kali-
tesiz beze yöneliyor. Zaten, yaşadığımız 
yüksek enflasyon, döviz kurlarındaki 
dalgalanmalar, özellikle yakıt fiyatları-
nın yükselmesi girdi maliyetleri ile ürün 
fiyatlarının artmasına neden oluyor. 
Bunlara ek olarak, bahsettiğim SUT fi-
yatlarının düşük olması ayrıca sektörü 

büyük bir zorluk ve sıkıntı ile karşı kar-
şıya bırakıyor. Bununla birlikte, ayakta 
tedavide karşılanan tıbbi malzemelerin 
SUT güncellemesinin piyasa fiyatları baz 
alınarak yeniden yapılandırılması gereki-
yor. Hakeza, SGK ile medikal marketler 
arasındaki sözleşmenin yeniden gözden 
geçirilerek kurulacak iki taraflı bir komis-
yon gözetiminde daha adil bir sözleşme 
yapılması elzemdir. SGK’nın sözleşme 
yaptığı medikal market firmalarını mu-
hatap alması, bununla ilgili gerekli eğitim 
ve iletişimin sağlanması, medikal marke-
tin elinde olan malzemelerin eczaneye de 
verilmesinin önüne geçilmesi gerekiyor. 
Sektörel olarak büyümek, ülke ekono-
misine katkıda bulunmak adına bu tür 
taleplerimizin yerine getirilmesi, adeta 
kronikleşmiş sorunlarımızın ivedilikle 
çözülmesi büyük önem taşıyor.

Güneydoğu Medikalciler Derneği 
olarak 2024 yılında neler yapmayı 
planlıyorsunuz? Sektörden neler 

bekliyorsunuz?
Beklentiler konusunda da, regülatif 

beklentiler dediğimiz çerçevede, Avru-
pa Birliği tarafından kabul edilen Tıbbi 
Cihaz Yönetmeliği (MDR) ve In vitro 
Tanı Tıbbi Cihaz Yönetmeliği (IVDR) 
gereğince, başta gelişmiş takip ve dene-
tim uygulamaları ile uyum mekanizması 
olmak üzere, ürün nitelikleri ve detaylı 
kalite uygulamaları hususunda kapsam 
genişletme ve yeniden sertifikalandırma 
değişiklikleri yapılabilir. Dijital dönüşüm 
ve inovatif uygulamalarla tam uyumlu 
bir sürecin işletilmesi büyük önem taşı-
maktadır. Bugün bu çerçevede, uygula-
nan Ürün Takip Sistemi (ÜTS) ile sek-
törümüz bir düzen içerisinde işlemekte, 
kayıt dışı ürünlerden çıkarak ürün ha-
reketliliğini alma, verme, bildirime gibi 
süreçlerdeki tüm kontrollerin Türkiye 
İlaç ve Tıbbi Cihaz Kurumu (TİTCK) ile 
entegre halinde yapılmasını mümkün kıl-
maktadır. ÜTS ile birlikte merdiven altı 
ürün üretimleri minimalize edilmekte, 
pazarın kaliteli ve nitelikli bir seviyeye 
gelmesi sağlanmaktadır. Sektörel anlam-
da dönemin koşullarına uygun nitelikli 
bir hizmet için bu tarz uygulamalar el-
zemdir. Elbette, konuyla ilgili kamu-özel 
iş birliğini de önemsiyor ve olması gerek-
tiğini düşünüyoruz. 

Böylece, tıbbi cihaz sektörüne gerek-
li ehemmiyet gösterilmiş olur. Tabii ki, 
bahsettiğimiz beklentiler biraz orta ve 
uzun vadeli beklentilerdir. 2024 yılına 
dair kısa plan ve beklentilerimize gelir-
sek, en büyük planımız, elbette, üye sayı-
şımızı artırıp sektördeki ilişki ağlarımızı 
geliştirmektir. Ayrıca, 2024 yılının ba-
şında kurduğumuz Güneydoğu Koope-
ratifini belirlediğimiz bir alan içerisinde 
faaliyete geçirip toptan ve perakende 
alanında çalışacak firmalarımızı bir 
araya getirmeyi planlıyoruz. Bu şekil-
de, ilimizi iktisadi kalkınma ve sektörel 
temsiliyet konusunda bölgenin cazibe 
merkezi haline getirmeye çalışacağız. 
Ama tabii ki, her şeyden önce, enflas-
yonun düşmesi, fiyat stabilinin sağlan-
ması, piyasaların ve ekonomik koşulla-
rın güvenilir ve istikrarlı hale gelmesi de 
temel beklentilerimiz arasındadır. Şunu 
unutmamak gerekir ki, en zor zamanda 
sağlık alanının vazgeçilmez sektörü ve 
temsilcileri olarak “tıbbi cihaz hayat 
kurtarır” şiarı ile biz sahada olduk. Bun-
dan sonra da olmaya devam edeceğiz.

Güneydoğu 
Medikalciler 

Derneği 
Başkanı Ahmet 

Bulut:
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15 GÜNLÜK HABER GAZETESİ

Haber: Doğan ERDOĞAN
Türkiye’nin Savaş Suçları Araştırma Mahke-

meleri girişimi, İsrail’de ciddi endişelere yol açı-
yor. Türkiye’nin ve dünyanın en kapsamlı Savaş 
Suçları Araştırma Mahkemeleri’ni kurma kararı-
nın bölgede dengeleri değiştireceği ifade ediliyor. 
İsrail, bu önemli gelişme karşısında ciddi endişe 
içerisinde olduğunu, yaptığı bu girişim sonrası 
şu açıklamalar ile gündeme getiriyor: 

Tel Aviv – [29-Şubat-2024] 
İsrailli vekil Amir Ohana, “Ermenilere yapılan 

korkunç haksızları resmi olarak tanıyan 30. ülke 
olacağız, bunun zamanı geldi. Adalet için hiçbir 
zaman geç değildir” dedi. 

Bu çerçevede, Türkiye’nin ilk Savaş Suçla-
rı Mahkemeleri dosyası Adalet Bakanı Yılmaz 
Tunç’a teslim edilmiş oldu. Dosya, ülkenin ta-
rihinde benzeri görülmemiş bir hukuki girişimi 
temsil ediyor. 

Türkiye, tarih boyunca birçok zorlu dönem-
den geçmiş ve çeşitli savaşlara tanıklık etmiştir. 
Türkiye’nin bu girişimi dünyanın evrensel hukuk 
normlarına uyumunu sağlama amacını taşıyor. 
Dünya tarihinde evrensel kabul edilen 1. Roma 
Sözleşmesi, 2. Medine Sözleşmesi’nden sonra 3. 
sırayı almaktadır. 

Türk yetkililer Türkiye’de gecikmiş olsada, 
dünyanın üçüncü, Türkiye’nin ilk evrensel insan 
hakları savaş sözleşmesi olarak dünya devletleri 
tarafından ileride ortak kullanılacak bir sözleşme 
olacağını belirttiler. 

KASSAK Komisyonu bünyesinde kurulan 
Uluslararası Savaş Suçları Araştırma Mahkeme-
leri Kurucular Kurulu tarafından 2022 yılından 
beri yürütülen bu çalışmaların dünya medyası 
tarafından yakından takip edildiği de ifade edildi.

İstanbul 2. Barosu Başkanı Avukat Yasin 
Şamlı’nın 23 Şubat 2024 Hocalı Soykırımı kon-

feransında kullandığı şu ifadeleri dikkat çekmişti: 
“Türk ve İslam Dünyasında Uluslararası Savaş 
Suçları Araştırma Mahkemeleri Türkiye öncü-
lüğünde mutlaka kurulmalıdır. Türkiye böyle bir 
kuruluşa öncülük edecek güçtedir.” demişti. 

Dosyanın İçeriği: 
Yeni Yüzyıl Üniversitesi öğretim görevlisi 

Anayasa Bilimcisi Avukat Süleyman Akdemir ta-
rafından hazırlanan Türkiyenin ilk Savaş Suçları 
Araştırma Mahkemeleri Sözleşmesi taslağı kısa 
zamanda tartışmaya açılacağı ifade edildi. Teslim 
edilen ilk Savaş Suçları Mahkemeleri dosyasında, 
tarih boyunca yaşanmış olan savaşlara dair önem-
li olayların yer aldığı ilk Türkiye Savaş Suçları 
Araştırma Mahkemeleri Evrensel Sözleşmesi tas-
lağı, Dilekçeler, Savaş Suçları Mahkemeleri için 
Türk Patent Enstitüsü’nden alınan tesciller, Av-
rupa Komitesi’nden alınan Şeffaflık Sicil Kaydı, 
Avrupa Komisyonu Partner Kuruluşlar Beyanı, 
başvurucu ülkelerden gelen hukukçuların cv’le-
ri, Dosyanın içeriği ve daha fazlası, bu olayların 

detaylı bir şekilde incelenmesiyle kamuoyu ve 
hukuk açısından büyük bir önem taşıdığı ifade 
ediliyor. 

Mahkemelerin Rolü ve Amacı: 
Savaş Suçları Mahkemeleri, savaş suçlarının 

sorumlularını adalete teslim etmek amacıyla ku-
rulacaktır. Mahkemeler, bu çerçevede hangi yet-
kilere sahiptir ve nasıl işler? Adaletin sağlanması 
ve savaş suçlarının sorumlularının hesap vermesi 
için mahkemelerin rolü ile ilgili bilgilerin yer al-
dığı dosyada toplamda 61 sayfa detaylı ifade edil-
miştir. 

Uluslararası Savaş Suçları Araştırma Mahke-
meleri Başkan v. Avukat Mustafa Kuran; Dosya-
nın Adalet Bakanı Sayın Yılmaz Tunç’a teslimi 
sırasında Tüm dünya mazlumlarının ve 2.5 milyar 
müslüanın umutlarını barındıran bu girişim aynı 
zamanda  Gazzenin geleceği için tarihsel önem 
taşıyor ifadelerini kullandı.

  Adalet Bakanı Yılmaz Tunç 
Savaş Suçları Mahkemeleri dosyasının teslim 

ediliş sürecinde Bakan Tunç: “Dosyayı teslim 
aldığımız bu tarihi itibari ile gündemimize alarak 
detaylı inceleyeceğiz, merak edilen konulara açık-
lık getireceğiz.” dedi. 

Sonuç: 
Türkiye’nin ilk Savaş Suçları Mahkemeleri 

dosyasının Adalet Bakanı Yılmaz Tunç’a teslim 
edilmesi, ülkenin hukuki ve tarihsel bir dönüm 
noktasını temsil etmektedir. Bu adım, savaş suç-
larıyla mücadelede Türkiye’nin ulusal ve ulusla-
rarası arenada aldığı önlemi vurgulayarak, ülkede 
adaletin tesis edilmesine yönelik güçlü bir iradeyi 
simgeliyor. Gelecek günlerde dosyanın detaylı bir 
şekilde incelenmesi ve mahkemelerin kurulması 
için ilgili rolünün belirlenmesi, Türkiye’nin bu 
alandaki çabalarını daha da belirgin kılacaktır. 

Komisyon Başkanı Salih Kurt’un basına 
yansıyan şu ifadeleri dikkat çekti: 

“Türkiye’de ilk kez böyle bir girişimin KAS-
SAK Komisyonu bünyesinde kurulan USSAM 
Kurucular kurulu tarafından atılmış olması çok 
önemli, tarihi bir adımdır. ” şeklinde ifadelerini 
sürdüren Kurt, öncelikle azimle gecesini gündü-
züne katarak gün ışıyana kadar gönüllülük esası 
ile, ilgili prosedürler ve düzenlemeler için ken-
disine destek olan tüm komisyon üyelerine ve 
Adalet Bakanımız Sayın Yılmaz Tunç’a teşekkür 
ediyoruz dedi. “Türkiye Uluslararası Savaş Suçla-
rı Araştırma Mahkemelerinin  kısa adı; USSAM 
Mahkemelerinin savaş suçuna maruz kalmış tüm 
milletlere adaletle hizmet edeceğine olan inancı-
mız tamdır.” diyen Kurt,

tüm insanlığa modern imkanlarla ve üstün 
adalet anlayışıyla hizmet edebilecek bir kuruma 
dünyanın bu yüzyılda çok ihtiyacı olduğunu dile 
getirdi. Türkiye’nin bu girişimine dünyanın, özel-
likle Türk ülkelerinin yoğun ilgisi ve beklentisi ol-
duğu gerçeğini sizlerle paylaşmak istiyorum dedi. 

Haber: Seda ÜNVER
2005 ten bu yana yaptığı sıra ge-

celeriyle çıtayı her seferinde daha da 
yukarı çıkaran Ankara Şanlıurfalilar 
Derneği ŞANDER ; yine dolu dolu 
görkemli bir geceye imza attı...Çan-
kaya Birlik Mah .de yer alan Vivaldi 
Park Otel in Balo salonunda gerçekleş-
tirilen ve davetiye gelirinin Başkent te  
üniversitede okuyan Urfalı öğrencilere 
burs olarak dağıtılacağı amaçlanan ge-
ceye katılımın  oldukça yoğun olduğu 
görüldü...Bu coşkulu etkinlikten  gelen 

geri bildirimlerin çoğu Ankara da  Urfa 
yi yaşatan Sıra gecelerinin daha sık ara-
lıklarla yapılması yönündeydi..

Gecenin konukları arasında ise Şan-
lıUrfa  Milletvekili ve Şander Onursal 
Başkanı Sayın Mehmet Ali Cevheri , 
Ankara Şanlıurfa Vakfı Yön.Kur.Bsk. 
Emekli Korgeneral Sayın Mustafa Ke-
mal Alatas , İst.SanliUrfalilar Dernek 
Federasyon Bsk..Adnan ŞANSAL; 
Zeytinburnu ŞanlıUrfalilar Der.Bsk.
Murat TUFAN idi.Urfa milletvekili 
Sayın Mehmet Ali CEVHERİ derne-

ğin Onursal Başkanı olmaktan duydu-
ğu mutluluğu ifade ederken BşkYrd.
Osman Remzi KARAKAŞ ise 100 öğ-
renciye burs verdiklerini belirtip destek 
sağlayanlara teşekkür etti.

 Sıra Gecesinin Sürpriz konuğu 
ise TürkTiyatro ve Sinemasının Usta 
oyuncusu Turgay TANÜLKÜ oldu.. 
ŞANDER Başkanı Sayın Mehmet 
ÇİÇEK in özel misafiri olarak  katılan 
Duayen , gecenin onur konuğu oldu. 
Çok sayıda öğrenciyi okutmasi  ve bu-
gün her biri  birçok  değerli mesleklerin 
sahibi  olan gençleri bizlere kazandiran 
ve bunu da oldukça mütevazice yapti-
gini  ifade ederek sahneye davet eden  
Gecenin Sunucusu Seda ÜNVER  ; 
böyle anlamlı bir gecede kendisini mi-
safir etmekten duyduğu mutluluğu ve 
onuru  paylaşirken ; Ünlü sanatçı Yap-
tığı samimi ve yaşamından kesitlerden 
bahsettiği konuşması ve okuduğu şiir 
ile izleyenleri de duygulandırdı...

Sıra Gecesine  ;  sesiyle , uzun hava-

sıyla ,  coskusuyla başka bir keyif katan 
Ünlü Sanatçı Sedat KOÇ , birbiri ardı-
na söylediği Urfa türküleriyle eğlence-
yi zirveye taşıdı...Geceye ilginin çok 
yoğun olduğu gozlemlenirken ŞAN-
DER Yön.Kur.Uyeleri tam kadro ola-
rak burs verdikleri Urfalı öğrencileriyle 
birlikte konukların huzuruna çıkarak  
yoğun ilgiden duydukları mutluluğu 
dile getirip gönüllülük arz eden bu yol-
da yürümekten gurur duyduklarını ifa-
de ettiler.. Dolu dolu bir  Sıra Gecesine 

daha imza atan Ankara Şanlıurfalilar 
Derneği ,  konuklardan aldığı güzel ge-
ribildirimler ile Başkent te Urfa rüzgarı 
estirmeye diğer bir deyişle Sıra Gece-
lerinin vazgeçilmez ev sahibi  olmaya 
devam edeceğe benziyor..

ŞANDER in Sira Gecesine katil-
mak  bir gencin eğitim hayatına dokun-
mak demek olunca insan Sıra Geceleri 
hiç bitmesin ister ..Bizler de Dernek 
Yonetimine Teşekkür Eder Bu  Kutsal 
Yolda Kendilerine Kolaylıklar Dileriz.

Dünyanın En Kapsamlı Savaş Suçları Araştırma 
Mahkemeleri Türkiye’de Kuruluyor

ŞANDER’den NEV-İ ŞAHSINA MÜNHASIR SIRA GECESİ




